
Protokół Nr VII/24 

 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 24 października 2024 roku. 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. 

Obrady rozpoczęto 24 października 2024 roku o godz. 13:00, a zakończono o godz. 

17:02 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian -  nieobecny 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski 

19. Piotr Ratajczak 
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20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – 

załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik 

nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, działając zgodnie z art. 20 ust. 

1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył siódmą sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki,  

4) panią Wiolettę Szukajło, zastępcę burmistrza, 

5) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy,  

6) panią Joannę Zieńko, skarbnika gminy, 

7) panią Ksenię Cieszyńską-Rosalską, radczynię prawną, 

8) osoby zaproszone na sesję: 

pana Grzegorza Bogacza, starostę czarnkowsko-trzcianeckiego, 

pana Marka Kordka, wiceprzewodniczącego rady powiatu czarnkowsko-

trzcianeckiego. 

  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) stwierdził quorum, przy 

którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Miejska 

Trzcianki. W momencie otwarcia, w sesji uczestniczyło 17 radnych. Nieobecni  

w tym momencie: R. Matkowski, W. Kilian, Ł. Walkowiak i M. Walkowiak. 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali na 7 dni przed sesją. 

Nikt nie miał uwag.  
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W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) poinformował, że pismem  

z 22.10.2024 r. Burmistrz Trzcianki przekazał projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie pomocy finansowej dla powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego z prośbą  

o wprowadzenie do porządku obrad. Pismo OR.0006.10.2024 r. stanowi załącznik nr 6, 

projekt uchwały w uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla 

powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego – załącznik nr 7. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) omówił projekt uchwały wyjaśniając, że dotyczy ona 

przebudowy drogi powiatowej do Białej. W uchwale zmienianej był zapis wsparcia 

powiatu kwotą 500 000 zł w latach 2024 i 2025, natomiast zmiana dotyczy realizacji tego 

wsparcia w 2025 i 2026 roku.   

Głosowano w sprawie  

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie pomocy finansowej dla powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Robert Matkowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr VI/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z dnia 26 września 2024 r. 
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Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr VI/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Robert Matkowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak. 

Ad 4) Obszary współpracy gminy Trzcianka z powiatem czarnkowsko-

trzcianeckim. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) zwrócił uwagę na obszary w jakich realizowana 

jest współpraca z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim. 

 Mówiąc o tych obszarach wspomniał o: 

-  inwestycjach drogowych, na drogach powiatowych w naszej gminie, gdzie inwestycje 

są realizowane wspólnie z Zarządem Dróg Powiatowych w Czarnkowie czy Zarządem 

Powiatu, 

- komunikacji publicznej międzygminnej, 

- funkcjonowaniu instytucji powiatowych,  

- promocji powiatu i organizacji wspólnych imprez i wydarzeń,  

- wspieraniu organizacji pozarządowych i szeregu mniejszych wydarzeń,  

- współpracy administracyjnej,  

- działalności szpitali. 
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Grzegorz Bogacz (Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki) w trakcie swojej wypowiedzi 

prezentował slajdy, na których odzwierciedlono wydatki majątkowe powiatu na terenie 

gminy Trzcianka w latach 2019-2024 i plany na 2025 r.  

Na wstępie zwrócił uwagę, że gmina Trzcianka to największa gmina w naszym powiecie. 

Następnie omówił działania powiatu w minionej kadencji ze szczególnym zwróceniem 

uwagi na wydatki majątkowe realizowane przez powiat. Wspomniał o trzech szkołach na 

terenie naszej gminy i Domu Pomocy Społecznej w Trzciance, który jest jednym z trzech 

takich ośrodków w powiecie, co jest dużym zadaniem dla powiatu. Podobnie jak 

funkcjonowanie dwóch szpitali w powiecie.  

Grzegorz Bogacz (Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki) przedstawił slajd z wydatkami na 

oświatę w poprzedniej kadencji z budżetu powiatu. Następnie przedstawił inwestycje 

realizowane w ramach ochrony zdrowia, zrealizowane w Trzcianeckim Szpitalu, przy 

udziale środków zewnętrznych, budżetu powiatu i gminy Trzcianka.  W dalszej 

kolejności odniósł się do bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 

Mówiąc o infrastrukturze drogowej zaznaczył, że na terenie naszej gminy jest 80 km 

dróg. W trakcie wypowiedzi prezentował slajdy z zadaniami drogowymi i ich kosztami. 

W końcowej części prezentacji przedstawił plany na 2025 r., w których do realizacji  

w 2025 r. jest droga ze ścieżką do Białej. Na zadanie złożono również wniosek  

o dofinansowanie zewnętrzne Wojewody z Funduszu Dróg. Wspomniał o planach 

projektowania, a potem budowy drogi Nowa Wieś-Rudka-Runowo. Na zakończenie 

swojego wystąpienia poruszył temat funkcjonowania obu szpitali w naszym powiecie. 

Zwrócił uwagę na zagrożenia wynikające z planowanej reformy służby zdrowia. Szpitale 

będą musiały spełniać kryteria ilościowe obsługi pacjentów np. będzie określony limit 

urodzeń na szpital, aby mógł funkcjonować oddział porodowy w tym szpitalu. Taki 

oddział jest w Trzciance, w Czarnkowie już nie. Są również pomysły na restrukturyzację 

Szpitala w Czarnkowie w związku z dużym zadłużeniem tej jednostki. Szpital ten 

zaczyna wprowadzać opiekę senioralną w formie zakładu opiekuńczo-leczniczego. 

Musiałaby być tu odpowiednia ilość miejsc tzw. łóżek, aby działalność nie przynosiła 

strat. Szpital w Trzciance jest w lepszej kondycji, ale perspektywy nie są aż tak 

optymistyczne. Należy zastanowić się nad oddziałami, które zaspokoją potrzeby 

mieszkańców gminy, ale i powiatu. Są pomysły na pozyskanie środków unijnych na 

stworzenie pracowni hemodynamiki, jak również wpisania szpitala do sieci szpitali 

onkologicznych i utworzenie oddziału chirurgiczno-onkologicznego. Dodał również, że 

do końca listopada będzie wybrany nowy dyrektor Szpitala w Trzciance. Zwrócił uwagę, 

że powinna nastąpić taka restrukturyzacja, że pozostanie jeden szpital, zarządzany 

przez jeden zespół kierowniczy. Nie wiąże się to z likwidacją któregoś szpitala.  

Zwrócił uwagę na remonty w DPS w Trzciance i planach termomodernizacji tego 

budynku oraz części budynku ZST w Trzciance. Wspomniał również o planach 

przekazania zarządzania Halą Sportowo-Widowiskowej miastu, a powiat wynajmowałby 

sale na potrzeby LO w Trzciance. Dodał, że znacznie zostaną zwiększone środki na 
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promocję powiatu, aby wspólnie z wszystkimi gminami można nasz powiat promować. 

Zwrócił uwagę na ogromny problem w oświacie w związku z niżem demograficznym, 

który najpierw dotknie gminną oświatę. Zwrócił uwagę, że muszą pojawić się atrakcyjne 

kierunki zawodowe na rynku pracy. Poruszył również temat współpracy administracyjnej 

oraz organizacji transportu publicznego.  

 

Marek Kordek (Wiceprzewodniczący Rady Powiatu) wyjaśnił, że w ramach swojej pracy 

chciałby zająć się tematyką z obszaru sportu. Powiat na ten kierunek ma niewielkie 

fundusze, ale w zwiększonych wydatkach na promocję gminy znajdą się pieniądze na 

sport masowy. Są pewne pomysły, których głównym celem jest poprawa zdrowia 

fizycznego młodzieży.  

Maciej Kubacki (Radny) nawiązał do sytuacji demograficznej pytał o plany dot. 

Młodzieżowego Domu Kultury.  

Grzegorz Bogacz (Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki) wyjaśnił, że MDK funkcjonuje  

w strukturach placówek powiatowych i w tym zakresie nie przewiduje się na ten czas 

żadnych zmian. Łatwiej byłoby funkcjonować tej placówce, gdyby nie podlegała pod 

resort oświaty. Zatrudniani są tam nauczyciele z karty nauczyciela, a można by 

zatrudniać specjalistów mających pomysł na pracę i zajęcia z młodzieżą.  

 

Dorota Barczak (Radna) odniosła się do planów restrukturyzacji szpitali i utworzenia 

jednej jednostki z dwoma budynkami, pytając czy nie będą dublowane oddziały.  

Grzegorz Bogacz (Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki) wyjaśnił, że jest konieczność 

przeanalizowania potrzeb i realizowanych kontraktów w obu szpitalach. Rozwijany  

w Czarnkowie ZOL musi również być rentowny, dlatego musi mieć odpowiednią liczbę 

miejsc. Zapotrzebowanie na te usługi są duże i ZOL w Czarnkowie i istniejący w Pile nie 

są w stanie wypełnić potrzeb północnej wielkopolski.  

 

Robert Matkowski (Radny) pytał o plany dot. rewitalizacji linii kolejowej Wągrowiec- 

Czarnków. 

Grzegorz Bogacz (Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki) potwierdził, że jest taki pomysł, 

choć osobiście jest przeciwny i nie widzi zasadności linii kolejowej, której realizacja 

szacowana jest na 600 mln, a jak dojdzie do realizacji to będzie miliard. Powiaty mają  

w tej inwestycji partycypować, natomiast są wątpliwości kogo potrzeby tą linią zostaną 

zaspokojone.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) podziękował gościom za 

udział w sesji i ciekawą wypowiedź na temat współpracy naszych jednostek.  
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Ogłoszono 10 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 5 porządku 

obrad.  

Ad 5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 oraz projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

Radnym przekazano pismo Burmistrza Trzcianki FN. 3021.10.2024.IZ z 24.10.2024 r.  

z propozycjami poprawek do ww. projektów uchwał. Pismo stanowi załącznik nr 8. 

W dyskusji wzięli udział: 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) omówiła zmiany zaproponowane  

w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 wynikające ze zmian proponowanych do uchwały 

budżetowej na 2024 rok oraz zmiany zaproponowane w piśmie Burmistrza z 24.10.2024 

roku dotyczące przedsięwzięcia o nazwie „Rozbudowa infrastruktury komunalnej gminy 

Trzcianka” i zmiany do przedsięwzięcia  o nazwie „Sprawny i bezpieczny system  

e-usług  i e-zasobów ZIT MOF Piły – Cyfryzacja i integracja podmiotów publicznych 

wraz z podniesieniem poziomu cyberbezpieczeństwa w gminie Trzcianka.”.  

W dalszej części swojej wypowiedzi omówiła zmiany zaproponowane w projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 r. oraz zmiany zaproponowane  

w piśmie burmistrza z 24.10.2024 r. do uchwały budżetowej na 2024 rok.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odczytał opinie komisji do 

obu projektów uchwał, jak w załączniku nr 9 i 10. 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zaproponował głosowanie 

wszystkich propozycji poprawek w jednym głosowaniu. Radni nie zgłosili uwag.  

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie poprawek zaproponowanych pismem Burmistrza Trzcianki 

FN.3021.10.2024.IZ z 24.10.2024 r. do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 
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Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, 

Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie poprawek zaproponowanych pismem Burmistrza Trzcianki 

FN.3021.10.2024.IZ z 24.10.2024 r. do projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, 

Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 
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Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, 

Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Uchwała Nr VII/64/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 11. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 
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Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, 

Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Uchwała Nr VII/65/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2024 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 12. 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości 

pobieranego na terenie gminy Trzcianka. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odczytał opinie komisji do 

projektu uchwały, jak w załączniku nr 13. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) omawiając projekt uchwały i zaproponowane 

stawki posłużył się prezentacją, w której odniósł się do dochodów, podatków i wydatków 

gminy. W prezentacji między innymi przedstawił: 

- zmiany podatkowe od 2015 roku,  

- zmiany płac w ostatnich latach,  

- zmiany stawek podatkowych od 2018 roku,  

- obowiązujące stawki podatkowe w stosunku do maksymalnych stawek podatkowych 

od 2018 roku,  

- ubytki w dochodach gminy w związku z ustalonymi stawkami podatkowymi  

a możliwymi do ustalenia, 

- proponowane stawki podatkowe, 

- przykładowy wzrost podatku dla domku jednorodzinnego 100 m2 z działką 1000 m2 

oraz budynku 150 m2, w którym prowadzona jest działalność gospodarcza z działką 200 

m2 oraz dla większej firmy prowadzącej działalność gospodarczą hale i biura 2000 m2, 

- sugerowane zmiany podatkowe w przyszłości.  

Na zakończenie, w związku z opinią Komisji Gospodarczej, zaproponował, aby w § 1 pkt 

2c i 2d stawki wyniosły 0,47 zł zamiast stawek 0,45 zł i 0,50 zł.  
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Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zwrócił uwagę, że podczas 

dyskusji na Komisji Gospodarczej nie było mowy, aby zbliżać się do stawek 

maksymalnych, ale aby nie tracić dystansu do nich.  

Piotr Ratajczak (Radny) pytał o kontrole garaży i pomieszczeń gospodarczych czy są 

zgłoszone do opodatkowania, czy powierzchnie są prawidłowe, szczególnie na nowych 

osiedlach domków jednorodzinnych.  Takie kontrole mogłyby przyczynić się do dużego 

wpływu podatków. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że w kwestii podatków od budynków miasto 

opiera się na informacji ze starostwa o zakończeniu budowli oraz deklaracjach 

podatkowych właścicieli nieruchomości.  

Maciej Kubacki (Radny) zgodził się, że nie ma możliwości stosowania w gminach 

najwyższych stawek podatkowych, natomiast uciekają nam te stawki maksymalne, jest 

coraz większa rozbieżność. Dodał, że radni rozmawiali również o ściągalności podatków 

i jest tu spory obszar do działania. Podkreślił, że należy zrobić tu wiele, aby poprawić ten 

obszar. Zwrócił uwagę, że są podmioty gospodarcze, które rzetelnie płacą podatki, 

natomiast są i takie, które są zarejestrowane w budynkach mieszkalnych, blokach. Płacą 

inne składki, a korzystają z gruntów gminnych, np. garażując samochody. Pytał, czy są 

firmy, które nie płacą w ogóle podatków.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że podatek jest ustalany na podstawie deklaracji 

podatkowej, następnie wyjaśnił tryb i procedurę ściągania należności podatkowych. 

Poinformował o ilości upomnień wystawionych dla osób fizycznych i osób zajmujących 

się działalnością gospodarczą. Na prośbę radnego M. Kubackiego poinformował jakie 

kwoty wpływają w poszczególnych grupach podatkowych.  

Piotr Ratajczak (Radny) zwrócił ponownie uwagę na kontrolę, szczególnie działalności 

gospodarczej tzw. szarej strefy.  

Robert Matkowski (Radny) odniósł się do wypowiedzi Burmistrza w zakresie prezentacji 

ubytków podatków. Zgodził się z przedmówcą o konieczność zadbania o prawidłową 

ściągalność podatków.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) prosił, aby w dyskusji skupić 

się nad zaproponowanymi stawkami na przyszły rok przez burmistrza oraz nad 

propozycjami Komisji Gospodarczej.  

Nie było chętnych do dyskusji.  Przewodnicząc Rady przypomniał propozycje Komisji 

Gospodarczej.  
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Głosowano w sprawie 

W § 1 pkt 1 podpunkt a) od budynków mieszkalnych, od 1m2 powierzchni użytkowej - 

1,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (4) 

Robert Matkowski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Przewodnicząc Rady przypomniał propozycję Komisji Gospodarczej.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) przypomniał, że sugerował, aby zamiast 0,50 zł  

w punkcie 2d paragrafu 1, ustalić 0,47 zł i tożsamą kwotę w punkcie 2c tegoż paragrafu 

tj. taką samą stawkę dla gruntów „B” i gruntów pozostałych.  

Ksenia Cieszyńska-Rosalska (Radca prawny) wyjaśniła sposób głosowania poprawek.  

Głosowano w sprawie 

W § 1 pkt 2 podpunkt d) od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

publicznego, od 1m2 - 0,50 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



13 

 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Witold 

Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (14) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Krzysztof Grzyśnik, Paweł 

Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Piotr Ratajczak, Łukasz 

Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Głosowano w sprawie 

W § 1 pkt 2 podpunkt c) od gruntów oznaczonych symbolem "B" w ewidencji gruntów 

i budynków prowadzonej przez Starostwo Powiatowe w Czarnkowie, od 1m2 - 0,47 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Putyrski 

PRZECIW (5) 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Wincenty Seweryn Kilian. 

Głosowano w sprawie 

W § 1 pkt 2 podpunkt d) od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

publicznego, od 1m2 - 0,47 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (4) 

Robert Matkowski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości pobieranego na terenie gminy 

Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 
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Kęciński, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski 

PRZECIW (4) 

Robert Matkowski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paulina Elżbieta Knap 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 

Uchwała Nr VII/66/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie podatku od nieruchomości 

pobieranego na terenie gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 14. 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez 

gminę Trzcianka udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa „KZN-Wielkopolska” sp. z o.o. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odczytał opinie komisji, jak  

w załączniku nr 15. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) omówił projekt uchwały dot. realizacji budynku 

komunalnego w miejscowości Biała ze środków pochodzących z różnych źródeł. 

Jednym z tych źródeł jest Rządowy Fundusz Rozwoju Mieszkalnictwa, z którego 

pozyskano 530.000 zł. Środki te zostaną wniesione aportem finansowym do spółki  

i gmina obejmie nowe udziały. Warunkiem rozpoczęcia inwestycji jest wniesienie aportu 

rzeczowego przez KZN tj. gruntu. Po najbliższym Zgromadzeniu Wspólników powinien 

być ogłoszony przetarg. Inwestycja ma pozwolenie na budowę.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez gminę Trzcianka udziałów 

w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Wielkopolska” sp. z o.o. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (20) 

Łukasz Bagrowski, Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek 

Krzysztof Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof 

Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian.  

Uchwała Nr VII/67/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wyrażenia zgody na objęcie 

przez gminę Trzcianka udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-

Wielkopolska” sp. z o.o.  została podjęta. Uchwała – załącznik nr 16. 

Ogłoszono przerwę. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 8. 

Ad 8) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Trzcianeckiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Ksenia Cieszyńska-Rosalska (Radca prawny) wyjaśniła, że zmiana uchwały 

podyktowana jest dostosowaniem zapisów do znowelizowanej ustawy o samorządzie 

gminnym, która to wprowadziła między innymi możliwość określenia zasad zwrotu 

kosztów, poniesionych przez członka Rady Seniorów, w związku z uczestnictwem  

w organizowanym wydarzeniu, na którym reprezentuje Radę Seniorów. W związku  

z powyższym wprowadzono w obowiązującym statucie rozdział 4. Dostosowano również 

zapisy do utrwalonego orzecznictwa sądów administracyjnych dot. ograniczenia 

uczestnictwa w Radzie Seniorów do seniorów. Rada seniorów składa się  

z przedstawicieli osób starszych oraz podmiotów działających na rzecz osób starszych. 

Dodała, że uszczegółowiono również zasady wygaśnięcia mandatu i odwołania członka 

Rady przed upływem kadencji.  Następnie zapoznała radnych z proponowanymi 

zapisami do § 7 w zakresie wygaśnięcia mandatu i odwołania członka, jak w załączniku 

nr 17 do protokołu. 
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Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odczytał opinie komisji, jak  

w załączniku nr 18 dodając, że komisje pracowały nad innymi zapisami § 7, stąd 

omówienie ich przez panią prawnik.  

 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) poddał pod głosowanie 

poprawki do projektu omówione przez panią prawnik.  

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do projektu uchwały nowego brzmienia § 7: „§ 7. 1. Kadencja Rady trwa 

3 lata licząc od dnia jej wyboru. 2. Członkowie Rady, po upływie kadencji, pełnią swoją 

funkcję do czasu wyboru nowej Rady. 3. Członkowie Rady pełnią swoje funkcje 

społecznie. 4. Wygaśnięcie mandatu członka Rady następuje w przypadku: a) skazania 

prawomocnym wyrokiem sądu za umyślne przestępstwo ścigane z oskarżenia 

publicznego lub umyślne przestępstwo skarbowe, b) śmierci, c) pisemnego zrzeczenia 

się mandatu. 5. Wygaśnięcie mandatu członka Rady stwierdza Rada, w terminie 

miesiąca od dnia wystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu. 6. Rada odwołuje 

członka Rady przed upływem kadencji, na pisemny wniosek podmiotu, który zgłosił 

kandydata do Rady. 7. W przypadku wygaśnięcia mandatu lub odwołania członka Rady 

nowego członka Rady wskazuje podmiot, którego przedstawiciel dotychczas obejmował 

mandat.". 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Bagrowski 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian. 
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Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Trzcianeckiej Rady 

Seniorów oraz nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Bagrowski 

NIEOBECNI (1) 

Wincenty Seweryn Kilian.  

Uchwała Nr VII/68/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie 

utworzenia Trzcianeckiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 19. 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki w rejonie ulic: Kopernika, Grunwaldzkiej i Wspólnej. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odczytał opinie komisji, jak  

w załączniku nr 20. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) przedstawił ww. projekt uchwały wyjaśniając między 

innymi, że jest to kontynuacja polityki obejmowania planami miejscowymi kolejnych 

obszarów gminy, szczególnie tych, gdzie pojawiają się inwestycje, różnego rodzaju 

zadania samorządu czy podmiotów gospodarczych. Plan określi warunki zabudowy i nie 
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będzie konieczności wydawania decyzji o warunkach zabudowy, co jest wygodniejsze 

dla każdego inwestora, przedsiębiorcy czy mieszkańca. Na tym obszarze są dwa stare 

plany miejscowe, które mijają się z planami inwestycyjnymi przedsiębiorców.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: Kopernika, 

Grunwaldzkiej i Wspólnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Bagrowski, Wincenty Seweryn Kilian. 

Uchwała Nr VII/69/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: 

Kopernika, Grunwaldzkiej i Wspólnej została podjęta. Uchwała – załącznik nr 21. 

Ad 10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy 

finansowej dla powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił powody zmiany obowiązującej uchwały  

w sprawie pomocy finansowej dla powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego, tj. zmiana 

terminu udzielania pomocy na lata 2025-2026 na budowę drogi i ścieżki rowerowej do 
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Białej. Dodając, że wielkość wsparcia gminy jest uzależniona od środków z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg.  

Radni nie mieli pytań.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla powiatu 

czarnkowsko – trzcianeckiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Bagrowski, Wincenty Seweryn Kilian. 

Uchwała Nr VII/70/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę w sprawie pomocy 

finansowej dla powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 22. 

Ad 11) Informacje z analiz oświadczeń majątkowych złożonych  

w 2024 r. 

 

Radnym, wraz z materiałami na sesję, przekazano informację z analizy oświadczeń 

majątkowych: 

1) Przewodniczącego Rady Miejskiej Trzcianki – pismo znak OR.0043.9.2024.MD  

z 17.10.2024 r., 

2) Burmistrza Trzcianki – pismo znak OR.1224.50.2024 z 16.10.2024 r., 
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3) Naczelnika US w Poznaniu – znak 3023-SKA3.4006.1558.2024 z 10.10.2024 r., 

oraz dzień przed sesją informację Naczelnika US w Czarnkowie – znak 3002-

SKA.4006.792.2024 z 23.10.2024 r.  Kopie ww. pism – załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad 12) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
 

Pisemną informację z działalności Burmistrza w okresie między sesjami radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) uzupełniając swoją informację poinformował o: 

- spotkaniu online z przedstawicielami Ministerstwa Geologii i Ochrony Środowiska  

w temacie złóż węgla brunatnego na naszym terenie, 

- terminie rozstrzygnięcia przetargu na modernizację świetlicy środowiskowej  

w Straduniu tj. 25.10.2024 r., oraz terminie składania ofert do 31.10.2024 r. do kolejnego 

przetargu na szatnię na medal w Straduniu, 

- przesuniętym terminie przetargu na 5.11.2024 r. na ul. Sobieskiego, kanalizację  

ul. Fałata i ul. Św. Wojciecha oraz nowej plaży plus szalet miejski, 

- planach rozstrzygnięcia przetargu w dniu 8.11.2024 r., ogłoszonego w dniu 24.10. br., 

na termomodernizacje kamienicy ul. Żeromskiego 10A, 

- obchodach 100-lecia Muzeum im. Ziemi Nadnoteckiej w Trzciance oraz obchodach 

święta Niepodległości 11 listopada, 

- zadaniach drogowych realizowanych przez Powiat i Zarząd Dróg Wojewódzkich  

w naszej gminie.  

Dorota Barczak (Radna) pytała o akcję „Jedno dziecko jedno drzewo.”.  

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) wyjaśniła na czym polegała akcja 

sadzenia drzewek w Parku Pokoleń, przez rodziców dzieci urodzonych w ostatnim roku, 

zorganizowana już kolejny raz, a która odbędzie się 26.10.2024 r.  

Poinformowała również o montażu progu zwalniającego w miejscowości Smolarnia oraz 

poprawie zjazdu z drogi wojewódzkiej na ul. Wspólną w Stobnie.  

Ad 13) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

 

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) poinformował, że 

korespondencja wpływająca do Rady jest publikowana w informatorze eSesja.pl. 

Poinformował o szkoleniu 6.11.2024 r. dla Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Ad 14) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Piotr Ratajczak (Radny) złożył wniosek dot. miejsc parkingowych w obecnym miejscu 

parkingu dla taxi przy ul. Sikorskiego. Wniosek na piśmie – załącznik nr 23. 

Maciej Kubacki (Radny) zwrócił się z dwoma pytaniami: 

1) o plany wydatków budżetowych w stosunku do jednostki OSP w Nowej Wsi  

i zakupu samochodu, 

2) związanymi z obniżającą się i pękającą posadzką w jednostce OSP w Białej, 

3) dot. wcześniejszych rozmów dot. wybudowania zatoczki okolice Wapniarni 

Pierwszej, dla osób jeżdżących w kierunku Piły, czy wystosowano jakieś pismo 

do WZDW w Poznaniu?  

Łukasz Michał Walkowiak (Radny) złożył dwa wnioski o: 

1) doświetlenie boiska bocznego stadionu miejskiego oraz remontu tego boiska – 

załącznik nr 24, 

2) realizację sztucznego boiska na stadionie miejskim w Trzciance – załącznik 

nr 25.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) odpowiedział na poruszone przez radnych sprawy. 

Wyjaśnił, że są plany uregulowania ruchu pojazdów przy ul. Kościuszki oraz parkingu 

postoju taxi. W zakresie podłogi w jednostce OSP Biała jest wykonywana ekspertyza 

budowlana. Zakup samochodu dla OSP w Nowej Wsi jest na uwadze, ale w tym 

momencie projektowany budżet jest mocno niedofinansowany. Brakuje 33 mln na 

wszystkie wnioski i zgłaszane potrzeby. Temat drogowy w Wapniarni Pierwszej nie jest 

na ten czas do załatwienia, bo WZDW skończyło tam inwestycję i tym tematem nie jest 

zainteresowany.   

Następnie Burmistrz K.W. Jaworski wyjaśnił za co odpowiedzialny jest burmistrz  

i dlaczego coś robi, a czegoś nie robi. Ogólnie wykonuje zadania wskazane do 

wykonania w budżecie, to co radni zapiszą w budżecie, natomiast nie zrealizuje czegoś, 

co nie jest w budżecie. Dużą wskazówką do działań jest WPI i są tam inwestycje 

sportowe, które są w planach realizacji. Jeżeli boisko sztuczne miałoby być realizowane 

to należałoby wskazać w tym dokumencie. To w budżecie na 2025 r. radni wskażą 

zadania, które mają się zadziać.  

 

Wiesław Natkaniec (Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych) - 

(Ad Vocem) wyjaśnił, że na Komisji rozmawiali o boisku sztucznym, ale są inne tematy 
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np. sala sportowa przy SP Nr 1, jak i hala sportowej w Rychliku. Zajmą się tym tematem 

w kontekście WPI i budżetu.  

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej), jako przewodnicząca 

Komisji Mieszkaniowej złożyła sprawozdanie z prac komisji, która skończyła swoją 

działalność przedstawiając projekty list przydziału lokali mieszkalnych komunalnych, 

socjalnych oraz zamiany lokalu.  

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) poinformowała  

o pracach Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi w październiku 2024 r.  

Ludwika Orłowska-Mumot (Radna), jako członek Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi 

poinformowała o planach związanych z przeglądem stanu dróg na terenach wiejskich 

 i stworzeniem harmonogramu realizacji remontów tych dróg.  

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) poinformował o pracach 

komisji 21.10.2024 r., na którym oprócz materiałów na sesję, była praca nad aktualizacją 

harmonogramu realizacji dróg w mieście.  

Witold Putyrski (Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odniósł się do sytuacji jaka 

zaistniała na sesji dot. informowania mieszkańców o pracach Rady.  

Raport z przeprowadzonych głosowań podczas sesji stanowi załącznik nr 26.  

Ad 15) Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Witold Putyrski, 

zamknął VII sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki 

 

Witold Putyrski 

 

Przygotowała: 

inspektor ds. obsługi rady 

/-/ Marzena Domagała 


